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Θέματα

1. Επικύρωση πρακτικών

Έγινε ανάγνωση και έγκριση των πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίας με την
υπογραφή των παρόντων μελών.

2. Συνάντηση με Γραφείο Ευμεpίας και Σκε

8 Για το θέμα αυτό παρουσιάστηκε ο κύριος
Γραφείου Ευημερίας, ενώ ο πρόεδρος του ΣΚΕ
τελευταίας στιγμής.

, υπεύθυνος λειτουργός του
δεν παρουσιάστηκε λόγω κωλύματος της

Ο Πρόεδρος καλωσόρισε τον κύριο
που είχε να αναφέρει:

και του έδωσε τον λόγο για να καταθέσει αυτά

2.1 Ο κύριος ζήτησε την συνεργασία του Κοινοτικού Συμβουλίου με την Υπηρεσίες
Κοινωνικής Ευημερίας στο πρόγραμμα Κηδεμονικής Επιτήρησης με όρον παροχής κοινοτικής
εργασίας χωρίς αμοιβή για να πάρει άμεσα την θετική τοποθέτηση όλων των μελών.

2.2 Στην συνέχεια αναφέρθηκε στην επείγουσα ανάγκη όπως:
- Το ΣΚΕ εγγραφεί ως σωματείο
- Να γίνουν αρχιεσίες και
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- Να άποκτήσει πολεοδομική άδεια για τις κτιριακές τοu εγκαταστάσεις. Αυτά σύμφωνα με

τον κύριο •••• είναι απαραίτητες προϋποθέσεις για να εξακολουθήσει να παίρνει
επιδοτήσεις από το κράτος.

2.3 Όσο αφορά το σχέδιο σίτισης που ξεκίνησε η Κοινότητα τους τελευταίους μήνες ανέφερε
ότι μπορεί να τύχει ειδικής επιδότησης αν κατατεθεί αίτηση από ΣΚΕ μέχρι Μάιο του 2020
συνοδευόμενη από μελέτη σκοπιμότητας και μελέτη βιωσιμότητας.

Πρόεδρος και μέλη ευχαρίστησαν τον κύριο για την παρουσία και τοποθέτηση
του και υποσχέθηκαν κάθε δυνατή συνεργασία σε θέματα κοινωνικής ευημερίας.

3. Προϋπολογισμοί 2020

Μετά από συζήτηση επί του τελικού προϋπολογισμού που ετοιμάστηκε και αφού δόθηκαν οι
διευκρινίσεις από πρόεδρο και γραμματέα τα μέλη ενέκριναν τον ισοσκελισμένο προϋπολογισμό
ύψους 1.741.450 ευρώ με την υπογραφή τους στον συνοπτικό πίνακα ( που επισυνάπτεται)

8 4. Διάφορα θέματα

Μετά από συζήτηση διαφόρων θεμάτων πάρθηκαν οι ακόλουθες αποφάσεις:

4.1 Δημιουργία επιτροπής ενστάσεων που απαρτίζεται από τον αντιπρόεδρο κύριο
Φιλίππου και μέλη κο Αντρέα Θεοδούλου και Χάρη Στυλιανίδη. Η επιτροπή θα εξετάσει τις
ενστάσεις μέχρι και τις 03/12/2019

4.2 Όταν ο Πρόεδρος ζήτησε από τα μέλη να συζητήσουν και αποφασίσουν για τον τρόπο
ανάκτησης ποσού ύψους 8.350 ευρώ που ο-οφείλει να επιστρέψει στο ταμείο του
Κοινοτικού Συμβουλίου λόγω λανθασμένου υπολογισμού της μισθοδοσίας από το 2012, τόσο το

κατέθεσε επιστολή του προς τα μέλη με εισήγηση να καταβάλλει τον
€50/μήνα μέχρι τελικής εξόφλησης του χρέους, παραθέτοντας παράλληλα τους λόγους της
πρότασης του. Η επιστολή επισυνάπτεται. Αφού ανέγνωσαν την επιστολή τα μέλη συζήτησαν

1 αποφάσισαν ομόφωνα όπως:
καταβάλλει 100 ευρώ το μήνα μέχρι εξόφλησης του οφειλόμενου ποσού. Η

απόφασης να τεθεί σε ισχύ μετά την επικύρωση από τον Έπαρχο.
- Και με αφορμή την επιστολή του ημερομηνίας 22/10/2019 που παρουσίασε στο

συμβούλιο να γίνει συζήτηση του θέματος στην επόμενη συνεδρία του σώματος για τα
καθήκοντα και τις υποχρεώσει

-ως επίσης και μελέτη για εφαρμογή όλων των επισημάνσεων της έκθεσης του γενικού
ελεγκτή

4.3 Να γίνει ανοικτή πρόσκληση για αγορά υπηρεσιών νομικού συμβούλου
4.4 Να γίνει ετοιμασία όρων προκήρυξης διαγωνισμού για ανάθεση έργου (πλακόστρωτο

στην οδό Θερμοπυλών)
4.5 Να ζητηθούν προσφορές για την αγορά υλικού (σκευών) που να σχετίζονται με το υπό

δημιουργία μουσείο χαλουμιού με εκτιμημένο κόστος μέχρι 30000 ευρώ
4.6 Να γίνει προσαρμογή προνοιών ρυμοτομίας επί της 28ης Οκτωβρίου στην βάση

ευρημάτων πρόσφατης,,rοπqγραφικής με~
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4.7 Nti γίνει αγορά δενδρυλλίων (ευκαλύπτων) για δεντροφύτευση παρά το ρυάκι περιοχής

«Λινίδια» στα πλαίσια των προσπαθειών αποστράγγισης της περιοχής.
4.8 Να προχωρήσει η υλοποίηση σχεδιασμού του τεχνικού μας συμβούλου , κύριου

για 3 προσβάσεις στην περιοχή «Λακκούδι» στην βάση των όρων που ο ίδιος θέτει.
4.9 Να δεκτεί το αίτημα της κυρίας ••••••• , φροντίστριας του σχεδίου σίτισης

ηλικιωμένων για παραχώρηση πρόσθετης αμοιβής, ανάλογης με τον αριθμό ατόμων που
εξυπηρετεί. Για την κάλυψη των πρόσθετων 100 ευρώ τον μήνα θα παραχωρηθούν στο ΣΚΕ τα
καθαρά έσοδα φιλανθρωπικής εκδήλωσης που θα διοργανωθεί στις 08 Δεκεμβρίου 2019 στο

4.1 Ο Να προχωρήσει μέσω προσφορών στην ετοιμασία 600 ημερολογίων γραφείου με
φωτογραφίες από τον φετινό διαγωνισμό φωτογραφίας

4.11 Να γίνει σταδιακή αποδέσμευση του υδραυλικού κύριου •••ι από το μέτρημα
νερού και ανάληψη αυτού του έργου από τον κύριο••••• Αυτό κρίθηκε αναγκαίο λόγω
του φόρτου εργασίας που έχει ο υδραυλικός από τις συνεχείς βλάβες στο δίκτυο
υδατοπρομήθειας.

4.12 Να εγκρίνει την χορήγηση της ζητούμενης πολεοδομικής άδειας για την δημιουργία
εφοκομικού σταθμού και κέντρου απασχόλησης και φροντίδας παιδιών μέσα στο τεμάχιο με

ρ 666 του Φ/Σχ 57/05 (ΣΚΕ)
4.13 Να προχωρήσει στην προκήρυξη διαγωνισμού προσφορών μέσω της Επαρχιακής

Διοίκησης για την επιδιόρθωση υφιστάμενων καταστρεμμένων πεζοδρόμιων εντός της
Κοινότητας μέσω των αναπτυξιακών δαπανών 80:20, με στόχο την απορρόφηση των
διαθέσιμων κονδυλίων ύψους 18,000 ευρώ. Να ενημερωθεί άμεσα η Επαρχιακή Διοίκηση
Λεμεσού για την μεταφορά των πιστώσεων ύψους 10,000 ευρώ στο κεφάλαιο του αναπτυξιακού
προϋπολογισμού «άλλα κατασκευαστικά έργα».

4.14 Να εγκρίνει την μεταφορά κονδυλίων όσον αφορά τους προϋπολογισμούς του 2019
όπως φαίνονται στον επισυναπτόμενο πίνακα

5. Θέματα Γpαμματέα

- Ο Γραμματέας ενημέρωσε τα μέλη για τα πιο κάτω θέματα:

• Σχετικά με την απαντητική επιστολή του Επάρχου ημερομηνίας 29/10/2019, ότι στο
παρόν στάδιο, δεν μπορεί να συγκληθεί συνάντηση μαζί του επειδή τα θέματα που
αφορούν τις θέσεις των νέων διαύλων και του Αρδευτικού Τμήματος βρίσκονται υπό
διερεύνηση,

• Ότι η Επαρχιακή Διοίκηση έχει εξασφαλίσει πιστώσεις από το Υπουργείο
Εσωτερικών για την διαμόρφωση/βελτίωση του πρανούς της χαλίτικης γης απέναντι
από το Πολυδύναμο Πολιτιστικό Κέντρο. Τα χώματα να μεταφερθούν στο διπλανό
τεμάχιο (στον χώρο των ντεπόζιτων) διασφαλίζοντας ότι δεν θα επηρεάσει την
πρόσβαση στα παρακείμενα τεμάχια γης.

Η συνεδρίαση έληξε στις 23:00 χωρίς να καλύψει τα θέματα του γραμματέα.

Πι:fό~
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